
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI  

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL nr 3 

 

 

Kohtla-Järve         28.08.2018.a. 

 

Istungi algus: 17.15 

Istungi lõpp: 19.30 

 

Võtsid osa: 9 liiget 

Puudusid: 2 liiget 

Kutsutud: Valentina Kutuzova, Tammiku Põhikooli direktor, Liudmila Artemchuk ja 

Valentina Ool – õpetajad, Žanna Kubinets – Tammiku Põhikooli õppealajuhataja. 

Kinnitatud päevakord: 

1.Õppeaasta tulemustest 

2.Koolivalmidus järgmiseks õppeaastaks. Kaadrid, õpikeskkond. 

3.Klasside ja pika pikapäevarühma täitumusest 

4.Õnnestumised väikeklassi töös 

5.Tuleohutusest 

 

1.Õnnestumised väikeklassi töös 

Otsustati: informatsioon teadmiseks võtta ja selles suunas toimuv töö heaks kiita 

Hääletati: poolt – 8, vastu-0, erapooletuid - 0 

2.Õppeaasta tulemustest  

Antud küsimuse kandis ette Tammiku Põhikooli direktor Valentina Kutuzova. Direktor 

rääkis 2017-2018.a õppeaasta lõpetamise tulemustest.  

Otsustati: informatsioon teadmiseks võtta 

3. Koolivalmidus järgmiseks õppeaastaks. Kaadrid, õpikeskkond. 

 

Ettekandega esines Tammiku Põhikooli direktor Valentina Kutuzova. 

1) Arvutiklassis vanade arvutide välja vahetamine uute vastu 

2) Räägiti suveperioodil koolihoones teostatud remonditöödest. Elektrisüsteemi 

remondist/vana peaelektrikaabli ja kilpide vahetamisest. Hoone soojussõlmes 

vahetati vee soojendamise seade uue vastu.  

Remonditud on spordikompleksi riietusruumid. Hoolekogu liikmete poolt oli vastu võetud 

otsus pöörduda linnavalitsuse poole koolis vajavate remonditööde küsimusega /on vaja 

remontida spordisaal, WC –ruumid ja klassid./ 



3) Kõik ametikohad on täidetud, on toimunud muudatused ametikohustustes. 

4. Klasside ja pika pikapäevarühma täitumusest 

Antud informatsioon teadmiseks võtta 

Läbi viia organisatsiooniline töö õpilastega, kes osalevad pika pikapäevarühma töös ja nende 

õpilastega, kes saavad teise koolilõuna lastevanemate avalduse alusel. 

Hääletati: 8-poolt, erapiooletuid – 0, vastu-0 

5. Tuleohutusest 

Tammiku Põhikooli direktor, Valentina Kutuzova tutvustas kohalviibijatele koolis 

olemasolevat automaatset tuleohutussüsteemi. Samuti rääkis koolis läbi viidavatest 

tuleohutusalastest tundidest, evakuatsioonist ja treeningutest. Pööras tähelepanu sellele, et 

ohutus koolimajas on kooli prioriteet. 

Otsustati: antud informatsioon teadmiseks võtta 

Hääletati: 8-poolt, erapiooletuid – 0, vastu-0 

Julija Soon      Jelena Gorbunova 

Esimees      Sekretär 

 

 

 

 


